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Vragen voor het vragenhalfuur raad 25 november 2014 
 

 
 
Voorzitter, 
 

Inwoners van Heerhugowaard, die Openbaar Groen gebruiken, hebben hiervoor een nieuwe 
huurovereenkomst ontvangen. Daarbij is de huurprijs in vele gevallen drastisch omhoog gegaan, 
van de ooit ingestelde € 5,- naar soms € 50,- of meer.  

Echter, naar wij hebben vernomen zijn er nog diverse inwoners die zich indertijd niet gemeld 
hebben dat ze openbaar groen bij hun woongebied gevoegd hebben. Deze inwoners betaalden 
daar niets voor en betalen derhalve ook de enorme prijsstijging niet. Dit lijkt ons een ongewenste 
situatie, vooral nu het om substantiële bedragen gaat. 

1. Is het juist dat er nog vele inwoners zouden kunnen zijn die openbaar groen gebruiken, maar 
dit nooit gemeld hebben? 

2. Indien dit het geval is, bent u dan voornemens hier een onderzoek naar te doen en deze 
inwoners alsnog een huurcontract aan te bieden? 

3. Verder, is het in dat geval mogelijk dat deze gebruikers op zeker moment via een beroep op 
Bevrijdende Verjaring volgens artikel 3:105 van het Burgerlijk Wetboek het eigendom van het 
betreffende stuk snippergroen kunnen claimen? 

4. Bent u, indien deze mogelijkheid bestaat, voornemens de eventuele verjaring te stuiten? 
 
Namens de fractie Burgerbelang 
Jos Beers, 
 
 

 
 
Op 28 oktober j.l. heeft een bericht op dichtbij.nl gestaan m.b.t. de Digid beveiliging  van o.a. 
Alkmaar. De Digid beveiliging heeft bijna een jaar open gestaan voor hackers, dit verontrust ons 
ten zeerste.  
 
Onze concrete vragen hieromtrent zijn dan ook; 
a. Hoe is het met de Digid beveiliging in Heerhugowaard gesteld? 
b. Kunt u ons garanderen dat dit niet in Heerhugowaard kan gebeuren? 
c. Welke les hebben we kunnen trekken uit de Alkmaarse situatie? 
 
Ad Jongenelen 
Fractie Burgerbelang  
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Voorzitter, 
 
Een aantal maanden geleden is er door de bewoners van het 2

e
 gedeelte van de Coryluslaan in 

Heerhugowaard een verzoek ingediend voor het invoeren van vergunning parkeren. 
 
Uit ervaring blijkt dat ook dit gedeelte overlast blijft houden van het parkeren van bezoekers, 
werknemers en bewoners van het Stadshart. 
 
Er zijn 21 handtekeningen verzameld onder de bewoners waaruit blijkt dat bijna iedereen in dit 
gedeelte van de Coryluslaan voorstaander is van het vergunning parkeren. 
 
De bewonders hebben echter nog geen reactie gehad op het verzoek vergunning parkeren in te 
voeren. 
 
Vraag: 
Wanneer kunnen de bewoners een reactie verwachten met betrekking tot het vergunning 
parkeren? 
 
Op welke termijnkan het vergunning parkeren worden ingevoerd? 
 
 
Carola van „t Schip 
Fractie HOP  
 

 
 
 
 
 
 

 
Op 3 november heb ik schriftelijk vragen gesteld met betrekking tot aanleg van een loadingdock 
en extra uitrit (dam) door Amigoplant op Jan Glijnisweg 4. Amigoplant is blijkbaar zonder het 
aanvragen van de benodigde vergunningen en zonder overleg met de buurt begonnen om har 
laad en los capaciteit flink te vergroten. De gekozen oplossing is in strijd met de APV en gaat veel 
overlast veroorzaken. Ook is de verkeersveiligheid in het geding. Er zijn andere oplossingen 
moglijk die geen overlas geven maar waarschijnlijk kostbaar zijn.  
 
Verder vinden er activiteiten plaats die niet vallen onder de bestemming “agrarisch” maar 
industrieel zijn. Het betreft het fluorescerende kleuren spuiten van planten, waarvan de meesten 
worden aangevoerd. Milieuregels worden met voeten getreden. 
 
Het betreffende perceel ligt in een gebied waar het bestemmingsplan is verlopen en vervangen 
door een beheersverordening. 
 
Kan de wethouder bevestigen dat als gevolg van de beheersverordening een uitgebreide 
procedure dient te worden gevolgd? 
Welke controles hebben er in het verleden plaatsgevonden en wat is daar uitgekomen? 
Wanneer kan ik antwoord verwachten op mijn vragen van 3 november? 
 
John Does 
Fractie HOP  


